
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 5. marts 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AV

Vil ministeren redegøre for, hvordan regeringen forholder sig til de seneste tal fra NOVA-

NA, der viser, at kvælstofudledningen ikke er faldende, og til det faktum, at regeringen ik-

ke har formået at realisere de frivillige kvælstofreducerende indsatser i overensstemmel-

se med Fødevare- og landbrugspakkens kvælstofregnskab, herunder specifikt baseline-

fremskrivningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S), Søren Egge Rasmussen (EL),

Ida Auken (RV), Christian Poll (ALT) og Trine Torp (SF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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